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Protokół Nr 134/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

odbytego w dniu 23 grudnia 2022 r. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adam Olejnik  - Starosta 

2. Barbara Dobek  - Członek Zarządu 

3. Krzysztof Klucznik  - Członek Zarządu 

4. Aleksander Zadykowicz - Członek Zarządu 

a ponadto: 

1. Marzena Dembek -Przewodnicząca Rady 

2. Dorota Kaczerowska -Sekretarz Powiatu  

3. Rafał Zieliński  -Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

4. Hanna Lotarska -Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego 

5. Marek Ziemer  -Kierownik Wydziału Komunikacji  

6. Kazimierz Sobótka -Kierownik Wydziału Środowiska i Budownictwa  

7. Monika Kwiring -Zastępca Kierownika Wydziału Finansowego 

8. Edward Wiatrowski -Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości  

9. Jadwiga Stręciwilk -Zastępca Kierownika Wydziału Geodezji i Nieruchomości 

10. Bożena Grabda -Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z 130 posiedzenia Zarządu Powiatu. 

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie wydatków 

budżetowych na rok 2022. 

5. Sprawy organizacyjne, zapytania, wolne wnioski. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył Starosta p. Adam Olejnik, witając wszystkich 

obecnych biorących udział w posiedzeniu. Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że w posiedzeniu 

bierze udział 4 na 5 Członków Zarządu Powiatu Grudziądzkiego i nieobecny jest Wicestarosta 

p. Marcin Dziadzio.  

Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 23 grudnia2022 r. stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 
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Starosta p. Adam Olejnik przedstawił porządek posiedzenia, do którego Członkowie Zarządu 

nie wnieśli uwag i przyjęli jednogłośnie.  

Następnie Zastępca Kierownika Wydziału Finansowego p. Monika Kwiring na prośbę 

Starosty p. Adama Olejnik przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

zmian w planie wydatków budżetowych na rok 2022.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi lub zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego.  

Przy braku uwag oraz pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

zmian w planie wydatków budżetowych na rok 2022.  

Uchwała Nr 134/188/2022 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego  z dnia 23 grudnia 2022 r. 

w sprawie zmian w planie wydatków budżetowych na rok 2022. stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do następnego punktu posiedzenia, spraw 

organizacyjnych, zapytań i wolnych wniosków, w związku z czym: 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał o wynik operatu szacunkowego nieruchomości w Białochowie. 

Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edward Wiatrowski odpowiedział, że na podstawie 

opinii rzeczoznawcy wynik operatu szacunkowego nieruchomości w Białochowie wynosi 

2.440.000,00 zł. Ponadto powiedział, że tego typu nieruchomości nie są często poddawane do 

sprzedaży, dodał, że zazwyczaj są w bardzo złym stanie technicznym lub w bardzo dobrym w związku 

z tym ciężko porównać do innych, podkreślając, że mienie w Białochowie jest w stanie średnim.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, jeśli Rada Powiatu Grudziądzkiego zdecyduje się sprzedać 

powyższą nieruchomość, to w jaki sposób zorganizować proces sprzedaży oraz czy będzie możliwe 

ustalenie wyższej ceny wyjściowej niż 2.440.000,00 zł. 

Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edward Wiatrowski odpowiedział, że jest możliwe 

ustalenie wyższej wartości wyjściowej.  

Zastępca Kierownika Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Jadwiga Stręciwilk dodała, że jest 

również możliwość uwzględnienia poniesionych kosztów przez Powiat Grudziądzki w związku 

z sprzedażą nieruchomości.  

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik stwierdził, że jego zdaniem cena powinna być optymalna, aby 

zwiększyć szanse na sprzedanie nieruchomości. Wskazał, że gdyby budynek nie zostałby sprzedany, 

Powiat Grudziądzki byłby stratny, ponieważ cały czas ponosi koszty jego utrzymania.  
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Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że jego zdaniem potencjalny kupiec biorąc pod uwagę kwotę jaką 

będzie musiał zapłacić dokona własnego rozeznania.  

Następnie Starosta p. Adam Olejnik poprosił kierowników o przedstawienie bieżących spraw 

prowadzonych w wydziałach Starostwa Powiatowego w Grudziądzu, w związku z czym:  

1. Kierownik Wydziału Komunikacji p. Marek Ziemer poinformował, że został utworzony 

rozkład jazdy linii autobusowych oraz cennik biletów na 2023 rok. Wskazał, że od początku 

nowego roku zaczną kursować nowe linie autobusowe oraz będzie monitorowana liczba 

pasażerów.  

Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że od początku roku 2023 powinna zacząć kursować nowa linia 

autobusowa Łasin – Grudziądz.  

2. Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Bożena Grabda poinformowała, 

że do końca grudnia 2022 roku zostanie złożony wniosek o dofinansowanie w projekcie 

„Dobry Start”. Ponadto dodała, że od 1 lutego 2023 roku wchodzi w życie duża zmiana 

w ustawie o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej.  

Starosta p. Adam Olejnik zwrócił się z prośbą do Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie p. Bożeny Grabdy o zwrócenie uwagi na możliwości utworzenia Centrum Opiekuńczo 

Medycznego w Białochowie.  

3. Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński poinformował, że na stan bieżący 

przeprowadzane są rozliczenia końcowe z dofinansowań otrzymanych w roku 2022. Ponadto 

dodał, że planowany jest przetarg na realizację zadania dotyczącego zlikwidowania wiaduktu 

na terenie gminy Świecie nad Osą. Poinformował, że od stycznia 2023 roku planowane 

są kolejne przetargi. Stwierdził, że zadania, które nie uzyskały zewnętrznego dofinansowania, 

będą realizowane z środków własnych Powiatu Grudziądzkiego. 

Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że został opracowany harmonogram naboru wniosków 

do Funduszy Europejskich dla Kujaw i Pomorza, gdzie uwzględnione jest dofinansowanie 

na ścieżki pieszo – rowerowe. Wskazał, że aby skorzystać z tej opcji, wymagane posiadanie 

gotowej dokumentacji projektowej. Poinformował, że łączna kwota w Funduszach Europejskich 

dla Kujaw i Pomorza pozwoliłaby na wybudowanie około 200 km ścieżek pieszo – rowerowych 

na terenie województwa Kujawsko – Pomorskiego, przy zapotrzebowaniu na 600 km.  

4. Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edward Wiatrowski poinformował, 

że została wypłacona pełna kwota odszkodowań właścicielom 120 działek, znajdujących się 

przy drodze w Biały Bór – Wałdowo Szlacheckie – Ruda. Stwierdził, że łączny koszt wyniósł 
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ponad 700 tyś zł, w tym Powiat Grudziądzki około 250 tyś zł oraz Gmina Grudziądz około 

500 tyś zł.  

5. Zastępca Kierownika Wydziału Finansowego p. Monika Kwiring powiedziała, 

że największymi trudnościami, które pojawiły się w 2022 roku było uzyskanie środków 

od instytucji, które miały współfinansować zaplanowane projekty. Poinformowała również, 

że w roku 2022 zostały przeprowadzone dwie kontrole przez Regionalną Izbę Obrachunkową, 

które przebiegły pomyślnie.  

6. Sekretarz Powiatu p. Dorota Kaczerowska poinformowała, że w roku 2022 została podpisana 

umowa z Stowarzyszeniem Sursum Corda, na podstawie której została zorganizowana 

nieodpłatna pomoc prawna. Przekazała również, że został zakupiony potrzebny sprzęt m.in. 

monitoring na terenie urzędu.  

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik podziękował za wspólne spotkanie, które jego zdaniem 

przebiegło w miłej atmosferze.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Starosta p. Adam Olejnik podziękował 

wszystkim za udział w spotkaniu, po czym zakończył 134 posiedzenie Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego.  
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Protokołowała: Magdalena Zielińska  


